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Protokoll vid Glemminge byalags styrelsemöte 2024-09-10 

 
Närvarande: Egon Holdt, Gert Thuvesholmen, Stig-Arne Johansson, Elina Johansson, 

Tina Vagner, Johanna Schartau  

 

Ej närvarande: Gun Mårtensson, Stuart Strange 

 

1. Mötets öppnande 

Egon hälsade alla välkomna.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              

                                                                                                                                              

2. Föregående mötesprotokoll 2024-08-13 för godkännande.                                                                

Föregående mötesprotokoll lästes och godkändes. 

 

3. Ekonomi  
På byalagets konto finns 31.500kr. Ekonomin godkändes. 

 

4.  Aktiviteter.                                                                                                                                                                                                                                                                
Höstens teatrar, vuxenteatern blir lördagen den 19/10 och barnteatern blir söndagen den 

20/10. 

Pubkvällen bestämdes till fredagen den 8/11 kl. 18-22. Trubaduren Linus står för musik 

och quiz, varmkorv, öl, vin och chips till försäljning (Tina och Elina) Stig-Arne bokar 

lokalen där nere.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

      Österlen lyser blir fredagen den 1/11 kl. 17 då vi sätter ut marschallerna.                                                                                                                                

      Julmarknad i brandstationen som Elina håller i bestämdes till söndag den 8/12 kl. 15-18.    

Olika förslag diskuterades, lotteri, keramik, glögg o pepparkakor, korvgrillning av Lö-

derupscouterna, (Elina kollar), musik. 

Glemmingeloppet, vi funderar vidare på ytterligare aktiviteter i samband med loppet. 

   

 5. Föreningsfrågor  

       Kultur och fritid bjuder in till en föreningsträff den 20/11 kl. 18.00 se utskickat mail.                                                                                                      

     

6. Projekt 

   Egon sätter upp lamporna vid Klövasten. 

  

7. Utemiljö 

      Gummimattan vid lekplatsen är dåligt lagd, Tina har pratat med Therese på kommunen.                                                                                                                                                          

     Stödstolparna vid träden på Knappsdalavägen ska tas bort, vi väntar till oktober då att mar-

ken är lite mjukare. 

Förslag att ta bort lavendelplanteringen och så gräs vid korsningen Glemmingev./Tågarpsv. 

Elina kan hjälpa till med att ta bort planteringen med deras grävare, inget beslut dock.

 Häcken vid Spjutstorpsvägen som skymmer en skylt, Egon kollar med trafikverket vilken 

häck. 
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8. Byalagsrådet                                                                                                                      

       BLR mötet den 2/9 kl. 18.30 i Kåseberga,  Egon och Stig-Arne var där, protokoll ut-

skickat.  Den 4/11 kl. 18.30 blir mötet i Glemmingebro, lokalen bokad där nere. 

  

 

 9. Kommunala frågor.                                                                                                          

  Nästa samrådsmöte blir den 23/9 kl. 17-19 OBS tiden! Egon och Stig-Arne. 

     

 

10. Övrigt.                                                                                                                                 

       Egon uppmanade att läsa igenom mailet, Hela Sverige Skall Leva, om det är något intres-

sant för oss. 

    Beträffande förslag till finansiering av drift inom fokus byarna, vi står fast det vi tidigare 

sagt alltså nej till skötsel av arenan, rinken och borden. 

Onsdag den 11/9 träffade Egon och Stig-Arne Elin på biblioteket där vi gick igenom våra 

kommande aktiviteter som biblioteket kan tänkas medverka i, (barnteatern och ev. Glemming-

eloppet till våren). 

 

 

11. Nästa möte                                                                                                                         

  Tisdagen den 2024-10-08 kl 18.00 i Medborgarhuset i Glemmingebro.                                 

   

 

12. Mötet avslutas.                                                                                                                   

  Egon avslutar mötet. 

 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet:                                                                               Justeras: 

 

 

 

Stig-Arne Johansson                                                                        Egon Holdt 


